
Agent Destro: Czuje się dobrze
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Zwycięski gol w meczu z Pescarą z ostatniej niedzieli i całkiem dobry

występ może być punktem zwrotnym Mattii Destro w Romie. Portal 

vocegiallorossa.it skontaktował się z agentem piłkarza, Claudio Vigorellim.

- Destro czuje się bardzo dobrze. Nie chciałbym robić więcej niż podkreślić to, co

powiedział Mattia, a mianowicie, że jest w pełni do dyspozycji trenera. Przechodzi

przez ścieżkę rozwoju, a jego jakość znamy wszyscy, w pierwszej kolejności Roma,

która pozyskała go latem. Zagrał bardzo dobrze w Pescarze, zdobywając także gola

i grając na pozycji, do której nie jest przyzwyczajony. Odczucia przed meczem ze

Sieną? Oczywiście jest mocno związany z miastem i zespołem, który wprowadził go

do Serie A, jednak teraz Mattia jest skoncentrowany na Romie i w niedzielę zrobi to,

co robi najlepiej, czyli strzeli gola.
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